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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mikael Damberg (S)

2019/20:1999 Konsekvenser för besöksnäringen och vissa evenemang av 
covid-19

Ordningslagen och reglerna om allmän sammankomst skiljer på verksamhet 
och verksamhet. Ett exempel är Pite Havsbads middagsevenemang med 250 
gäster som inte fick genomföras på grund av framträdande av artist.

Evenemanget räknas i och med framträdandet som allmän sammankomst, och 
polisen måste ge tillstånd för evenemanget, men då för max 50 personer.

Detta innebär att inkomster såväl för personal inom kök och servering som för 
dem som sköter tekniken för framträdandet uteblir.

På sikt bör mer flexibla lösningar för att möjliggöra evenemang, konserter och 
liknande evenemang under säkra former komma på plats. 

Företagare och anställda inom nöjesindustrin behöver samtidigt god 
framförhållning för att kunna planera kommande evenemang. 

Mot bakgrund av detta vill jag fråga statsrådet Mikael Damberg:

 

Avser statsrådet att vidta åtgärder för att skapa möjligheter för besöksnäringen 
att på sikt kunna genomföra evenemang i större skala, under säkra former och 
med mer flexibla lösningar?

………………………………………

Ann-Charlotte Hammar Johnsson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-08-20
Besvaras senast
2020-09-03
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


